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@minvws.ni]; INIEKETN.

From: )
Sent: Mon 9/26/2022 11:10:36 AM

Subject: RE: Retourpost 1035573: Rectificatie post-COVID

Received: Mon 9/26/2022 11:10:37 AM

HolEEEN
Prima, wordt de nota ook geanonimiseerd (voordat deze openbaar wordt gemaakt)? De delen die geanonimiseerd moeten worden

had ik met blauwe arcering aangegeven, zie ook 5a van de nota.

orEY

ver:IESE) Eo mins.

Verzonden: maandag 26Ta2022 11:36

@minvws>; IEEE
Onderwerp: Retourpost 1035573: Rectificatie post-COVID

Goedemorgen|Eal
De nota heb ik nog iets aangepast en dit heb ik ook doorgevoerd in marjolein. MVWS is akkoord. Ik geef zijn akkoord af aan PZ

voor verzending.

Groeten

var:INKED
Verzonden: vrijdag 23 september 2022 18:31

Aan: Kuipers, E.. Ernst)ETI@ mimo o>;EID SEEN cin.
@minvws.nl>

5.1. ) <SCAELE@ minvws.nl>; 1.2 1s

@minvws.nl>; 5.1.2e ) <BEAN @ minvws.nl>;

Onderwerp: Voor akkoord: Rectificatie post-COVID

@ minvws.nl>

Beste Ernst,

Fijn dat je akkoord bent met het voorstel dit zo snel mogelijk te rectificeren. Daarom per mail nu het voorstel voor een

rectificatie en begeleidende nota die mee wordt gestuurd aan de Kamer.

Bent u akkoord om dit maandag aan de Kamer te verzenden?

Fijn weekend!

Groeten,

Van: Kuipers, E.J. (Ernst) JBEMeminvws.nl>
Verzonden: vrijdag 23 september 2022 14:54

minvws.nl>

Dminvws.nl>;| minvws.nl>;

) <EEEd@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Rectificatie post-COVID

Eens met dank. Hartelijke groet JERE)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)



968148

Datum: vrijdag 23 sep. 2022 2:34 PM

ECHL @ minvws.nl>

) < CRPPEN@ minvws.nl> 5.1.2e < 512 @minvws.nl>,
i minvws.nl>

Onderwerp: Rectificatie post-COVID

Dag Ernst A size |
Van EenVandaag kreeg ik een vraag over het aantal biomedische onderzoeken naar post-COVID. Zij wezen op het volgende:

In een bijlage van de langetermijnbrief van 16 september staat (‘Voorbereiding en bescherming — andere relevante onderwerpen

die verband houden met de langetermijnaanpak van het coronavirus’):

Het ministerie van VWS financiert via ZonMw onderzoek naar de diagnostiek, behandeling en organisatie van post-COVID. Binnen

dit programma worden op dit moment achttien onderzoeken gedaan, waarvan twaalfbiomedische onderzoeken dan wel

onderzoeken met een biomedische component.

In de ‘Antwoorden op Kamervragen over de motie over langdurige COVID’ die 19 september zijn uitgestuurd, staat:

‘Twaalf van deze onderzoeken zijn biomedisch van aard.’

Waar we eerst aangaven dat er 12 onderzoeken zijn met een biomedisch component, lijkt het in het laatste bericht alsof er 12

biomedische onderzoeken zijn. Wat feitelijk de situatie is, is dat er 1 biomedisch onderzoek is, en 11 onderzoeken met een

biomedisch component. EenVandaag vraagt hoe dit zit, en daarom lijkt het ons verstandig om een rectificatie te versturen, omdat

zij nu denken dat er 12 biomedische onderzoeken zijn, terwijl het er in feite 1 is en 11 met een biomedisch component.

In overleg met [RESen er lijkt het verstandig om dit zo snel mogelijk te rectificeren, kunnen jullie hier akkoord op geven?

Hartelijke groet,


